
permanent la dispozitia membrilor sdi in cazul in care au nevoie de consiliere gi de indrumare in
ceea ce privegte activitatea lor.

Este invitat Dl. Pop Liviu sd ia cuvantul. Domnia sa doregte sd adreseze o intrebare consiliului
Director A.Ch.R. in ceea ce priveste situatia Rottweiler Club Romania gi asta deoarece in anul
2009 acest club nu a avut nici o manifestare chinologic5, iar cotiza$a de membru nu a putut fi
pldfite. in aceeaSi situatie se mai gesesc ai alti membri ai clubului care nu au putut pldti cotizatia
degi au cerut D-lui onul, Pregedintele acestui club detalii referitoare la achitarea ei, respectiv cont
gi banca. Dl. Pop doregte sd gtie dac6 este posibil se se infinteze un alt club pentru aceasti rase gi
care sd adere la A.Ch.R.

Dl. Colarescu ia cuvantul dorind sa sublinieze la r3ndul sdu cele semnalate de antevorbitorul sdu,
respectiv inexistenta activitdtii in cadrul Rottweiler Club Romania.

Dl. Muntean ia cuvantul, pe marginea acestei probleme, subliniand cd in ultimii ani notiunea de
club de rase s-a denaturat mult, foarte multe cluburi sunt fietive, existenta lor fiind doar in
documente, iar activitatea lor ca gi club de rase, inexistente. Asistenta chinotehnicd in cadrul
asociatiilor gi cluburilor aproape ci nu existi. Nu este admisibil ca un Preqedinte de club sd
actioneze ca un proprietar al acelei organizatii gi acest lucru se intample deoarece membrii lui nu
solicite anumite schimberi.

Dl. gtefdnescu ia cuvAntul 9i fa{i de'intrebdrile ridicate punctual de Dl. Pop 9i de Dl. Colarescu in
completare qi pentru ce existe nigte plangeri scrise punctual in acest sens, Consiliul Director
A.Ch.R, a cerut un punct de vedere Pregedintelui Rottweiler Club Romania, Dl. Daniel 0nul, punct
de vedere cdre a fost transmis de cdtre acesta gi inaintat membrilor din consiliu care au decis
convocarea sa in cadrul proximei qedinle pentru a da explicalii cu privire Ia aceaste situatie.

in continuare, este invitat se ia cuvantul Dl. Comisar Ldzureanu, Directorul Cenkului Chinologic din
Sibiu. Domnia sa doregte i$i exprime bucuria pentru invitatia care i-a fost ficutd, sperand cd in
viitor Asociatia Chinologice Roman5 sA intre intr-un parteneriat cu Centrul Chinologic Sibiu, unitate
a Ministerului de Interne, care incearcS, prin metodele sale, sd demonstreze societatii utilitatea
ceinilor de lucru.

l\.4ultumind pentru interventia sa D-lui Comisar Lezureanu, Dl. $tef5nescu tine sd sublinieze celor
prezenti ca p.in astfel de contacte, prin astfel de discutii se contribuie la protejarea hobby-ului
nostru comun. Trebuie dovedit socie€tii cd acest animal este util, in primul rand, iar dace se va
face acest lucru in mod eficient, prin colabordri cu toti cei interesati, se poate aduce un mare
beneficiu de imagine migcdrii chinologice

lvlultumind inci o daia celor prezenti DI. Cristian $tef5nescu declard inchise lucrerile Adundrii
Generale Ordinare.
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